
Bartosz Kownacki: Program modernizacji
armii zostanie gruntownie przeanalizowany

Program modernizacji technicznej polskiej armii zostanie gruntownie przeanalizowany –
zapowiedział  Bartosz  Kownacki,  wiceminister  obrony  narodowej.  Co  więcej  ma być  on
dostosowany do możliwości budżetowych. Wiceszef MON uczestniczy w trwających do jutra
Bałtyckich Targach Militarnych Balt-Military-Expo.

 
Bartosz Kownacki wyjaśnił, że przyjęty za rządów PO-PSL program modernizacji polskiej armii były
„rozdmuchane” przez co nie było środków finansowych na ich realizację. Wiceszef MON wskazał
także  na  konieczność  odbudowy  polskiego  przemysłu  morskiego:  –  Nie  uczynimy  tego  bez
współpracy  międzynarodowej,  ale  ona  musi  być  nastawiona  na  korzyści  dla  miejsc  pracy,  dla
zakładów, które są zlokalizowane tutaj w kraju. Mam nadzieję, że uda się to zrobić.
 
Jednocześnie dodał, że Polska będzie trudnym partnerem negocjacyjnym. Wiceszef MON wyraził
przekonanie, że z tych rozmów wynikną rozwiązania jak najlepsze dla krajowego przemysłu.

–  Nie  tylko  polska  marynarka  wojenna  zostanie  odbudowana,  ale  także  zostaną  odbudowane
zdolności polskiego przemysłu w zakresie modernizacji, remontu sprzętu, jego serwisowania, bo to
jest kluczowe zadanie. Co z tego, że będziemy mieli znakomity sprzęt, jeśli nie będzie on realizowany
w oparciu o nasz przemysł – podkreślił minister Kownacki.
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